

Obsah

Úvodem	5
Z historie Jihlavy do počátku 15. století (Zdeněk Jaroš)	7
Morava a kompaktáta (Josef Válka)	13
Jednání o kompaktáta v Jihlavě (František Hoffmann)	25
Umělecký obraz Jihlavy v době kompaktát (Jiří Kroupa)	37
Mincovní činnost Jihlavy v době husitské (Jiří Sejbal)	47
Aeneas Sylvius de Piccolomini – papež Pius II. o husitech a kostnickém a basilejském koncilu (Jan Skutil)	55
Hrad Rokštejn a jeho úloha v předhusitském a husitském období (Zdeněk Měřínský)	65
500. výročí přijetí kompaktát v Jihlavě 1936 (Karel Křesadlo)	83
Basilejští legáti koncilu 5. VII. 1436 – příloha	91
Seznam použitých zkratk	93

Summary

Introduction	5
From the History of Jihlava until the Beginning of the 15th Century (Zdeněk Jaroš)	7
Moravia and the Compactata (Josef Válka)	13
Negotiations of the Compacts at Jihlava (František Hoffmann)	25
An Art Historical Look at Jihlava in the Time of the Promulgation of the Compactata (Jiří Kroupa)	37
Minting Activities at Jihlava in the Hussite Period (Jiří Sejbal)	47
Aeneas Sylvius de Piccolomini – Pope Pius II on the Hussites and on the Councils of Constance and Basle (Jan Skutil)	55
Rokštejn Castle and Its Role in the Pre-Hussite and Hussite Periods (Zdeněk Měřínský)	65
The 500th Anniversary of the Acceptance of the Compactata Celebrated at Jihlava in 1936 (Karel Křesadlo)	83
Legends to Plates	94

Inhalt

Einleitung	5
Aus der Geschichte der Stadt Iglau bis zum Beginn des 15. Jahrhunderts (Zdeněk Jaroš)	7
Mähren und die Kompaktaten (Josef Válka)	13
Kompaktatenverhandlungen in Iglau (František Hoffmann)	25
Das künstlerische Bild der Stadt Iglau in der Zeit der Erklärung der Kompaktaten (Jiří Kroupa)	37
Münztätigkeit der Stadt Iglau in der Hussitenzeit (Jiří Sejbal)	47
Aeneas Sylvius de Piccolomini – Papst Pius II. über Hussiten und über Konstanzer und Baseler Konzil (Jan Skutil)	55
Die Burg Rokštejn und ihre Aufgabe in der vorhussitischen und hussitischen Zeit (Zdeněk Měřínský)	65
500. Jahrestag der Kompaktatenverkündigung in Iglau im Jahre 1936 (Karel Křesadlo)	83
Texte unter die Tabellen	96